
Styrelsemöte Östervåla Ryttarklubb 2021-10-04 
Närvarande, Margareta, Elisabet, Jeanette, Camilla och Hanna. 
 
§1 Mötet öppnas 
Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Val av sekreterare och justerare 
Hanna valdes till sekreterare och Camilla till justerare. 
 
§3 Föregående protokoll 
Hanna läste upp föregående protokoll. 
 
§4 Inkomna skrivelser 
Margareta informerade om mail från distriktet om olika träffar och utbildningar. 
 
§5 Ekonomi 
Ekonomin är fortsatt god. Klubben gick med vinst på tävlingsdagarna. 

 
§6 Tävling 
Förslag om en tävling i juni. Margareta anmäler ett lag. 
 
§7 Övriga frågor 
Hemsidan 
Hemsidan kommer att stängas 2022 och Hanna har ett förslag om att flytta hemsidan till 
domänen timotej.se Där vi kan lägga upp banskiss, info om klubben, och aktuella händelser. 
Det är bra om flera kan komma in och uppdatera. 
 
Julfest 
Styrelsen beslutade att gå ut och äta den 4/12 som en julfest. Vi bestämmer mer under 
nästkommande möte. 
 
§8 Nästa möte 
Torsdag 18/11 kl 18.30 i klubbhuset. 
 
§9 Mötet avslutas 
Ordföranden avslutade mötet. 
 
 
Sekreterare    Justerare 
 
 
 
 
Hanna Jonsson   Camilla Johansson 


